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Deze Update valt op  
uw mat daags na de 
Amerikaanse verkiezin-

gen, en bijna een jaar na onze 
eigen parlementsverkiezingen. 
Het was een bewogen jaar, 
waarin de verkiezingsuitslag 
duidelijk maakte dat veel 
Nederlanders verlangden naar 
een andere politieke koers. We 
maakten een lange formatie-
periode mee, met onrust en 
protest door bezuinigingen op 
cultuur, onderwijs, ontwikkelings-
samenwerking en het asiel-
beleid. Ook in ons werkveld 
raasde het kabinet met harde 
hand door het beleid.

Opnieuw wil het kabinet naar 
Brussel om uitzonderingen 
te vragen: om meer mest te 
mogen uitrijden op het land dan 
is toegestaan, en om voorlopig 
niets te hoeven doen aan het 
sterk vervuilde water in onze 
sloten en meren. Bedrijven die 
op het punt stonden stappen 
te zetten richting vergroening 
– van Schiphol tot de grote 
chemische industrie – hebben 
door afgezwakt beleid minder 
reden om door te zetten.

Het is een bittere pil die in je keel 
blijft steken. Jarenlang werkten 
ondernemers, overheden en 

bedrijven keihard om klimaat-, 
natuur- en stikstofbeleid van 
de grond te krijgen. Het kostte 
tijd om beleid en wetgeving 
te maken, maar de uitvoering 
kwam op gang. Nu ontstaan 
er opnieuw onduidelijkheid en 
vertraging. Alsof we ons dat 
kunnen veroorloven!
En toch: als ik om me heen 
kijk, zie ik hoeveel mensen 
onvermoeibaar doorgaan met 
hun waardevolle initiatieven en 
acties, ongeacht de chaos en 
onzekerheid. ‘Wij gaan gewoon 
door hoor, let maar op’, dat is 
wat ik hoor. In deze Update 
komt u ze ook tegen. De groot-
ste biologische bloemenkweker 
van ons land laat zien hoe hij in 
tien jaar tijd afscheid nam van 
kunst- en bestrijdingsmiddelen. 
Een burgerwetenschapper 
vertelt waarom ze in haar vrije 
tijd watermonsters neemt bij 
de uitlaatklep van het riool. En 
collega Rik, die met woning-
delen niet alleen iets doet aan 
de wooncrisis, maar ook flink 
wat bouwmateriaal bespaart.

Ondertussen blijven wij in Den 
Haag hard aan het werk. Daar 
maken we beleidsmakers en 
politici duidelijk wat écht nodig 
is om Nederland, nu en in de 
toekomst, leefbaar te houden. ●

Column

Onvermoeibaar 
doorgaan‘Natuur en klimaat

mogen niet op een
zijspoor belanden’

Marjolein Demmers, 
directeur Natuur & Milieu: 
‘We maken duidelijk wat 
echt nodig is om Nederland 
leefbaar te houden’
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Kort
nieuws

Water dat barst van het leven 
Ons water is verre van schoon. Soms door zichtbare 
boosdoeners zoals plastic en afval. Maar voorna-
melijk door onzichtbare stoffen zoals giftige bestrij-
dingsmiddelen, mest, rioolwater en medicijnresten. 
Dit moet en kan anders. Hiervoor lanceerden we 
een campagne om nieuwe donateurs te werven, 
met onder andere een tv-commercial. Heeft u hem 
voorbij zien komen?

Steun ook de schaatsenrijders, kikkers en 
waterlelies

Natuur & Milieu doorbreekt drie 
parkeermythes 
Veelgehoorde parkeermythes zijn: ‘Betaald parke-
ren is een melkkoe voor gemeenten’, ‘is slecht voor 
de omzet van winkeliers’ en ‘bij elke nieuwbouwwo-
ning moeten minstens één of twee parkeerplaatsen 
beschikbaar zijn’. Wij onderzochten deze mythes. 
Wat blijkt? Gemeenten hebben de kosten en baten 
van betaald parkeren slecht in beeld. Wij overtui-
gen gemeenten dat ze – door deze kennis beter te 
gebruiken – kunnen zorgen voor goede bereikbaar-
heid, meer ruimte voor groen en schonere lucht.

Bekijk de onderzoeksuitkomsten 

Klacht Europese Commissie  
bestrijdingsmiddelen
Dit voorjaar dienden we een klacht in bij de Euro-
pese Commissie. Nederland voldoet al twaalf jaar 
niet aan de wet- en regelgeving van Europa over 
duurzaam gebruik van bestrijdingsmiddelen. Zo is 
het in de meeste natuur- en grondwatergebieden 
toegestaan om bestrijdingsmiddelen te gebruiken! 
Wilt u ook dat Nederland zich aan de Europese wet 
gaat houden? 

Teken onze petitie voor het beschermen van onze 
drinkwatergebieden tegen bestrijdingsmiddelen

Lespakket van Natuur & Milieu 
over schoon water erg in trek
Een mooi succes: maar liefst 4.500 scholen, BSO’s 
en kinderopvangcentra vroegen dit jaar ons nieuwe 
lespakket over waterkwaliteit aan. Kinderen leren 
spelenderwijs over de dieren en planten in onze 
wateren en hoe die samen voor schoon water 
zorgen. In de zomer konden de klanten van Lidl 
hun statiegeld doneren voor de lespakketten.

Lees meer over het lespakket

‘De natuur in Nederland is 
prachtig’
Bij de start van het parlementaire jaar ontvingen 
Kamerleden van ons een prachtige foto van een 
natuurgebied in de buurt van hun woonplaats. We 
vroegen of zij zich ervoor willen inzetten om deze 
natuur prachtig te houden. We deden vijf aanbeve-
lingen voor het behoud van de natuur en het terug-
brengen van de stikstofuitstoot. Want het is harder 
nodig dan ooit om in onze mooie Nederlandse 
natuur te investeren.

Lees meer over deze actie en onze aanbevelingen

Rob Jetten (D66) praat met Natuur & Milieu bij de start van het parlementaire jaar

http://www.natuurenmilieu.nl/water-dat-barst-van-het-leven/
http://www.natuurenmilieu.nl/water-dat-barst-van-het-leven/
https://natuurenmilieu.nl/nieuws-artikel/parkeermythes-doorbroken/
https://natuurenmilieu.nl/campagnes/zorg-dat-de-overheid-onze-drinkwatergebieden-beschermt/
https://natuurenmilieu.nl/campagnes/zorg-dat-de-overheid-onze-drinkwatergebieden-beschermt/
 https://natuurenmilieu.nl/nieuws-artikel/lespakket-over-schoon-water-van-natuur-milieu-erg-in-trek
https://natuurenmilieu.nl/nieuws-artikel/natuur-milieu-roept-nieuwe-kamerleden-met-ludieke-actie-op-om-de-natuur-prachtig-te-houden/
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Biologische sierteler: 

‘Alles wat we nodig 
hebben zit in de natuur’

Interview

We spreken met Geert Op ’t Hof 
(48), een kweker met het grootste 
biologische snijbloemenbedrijf van 
Nederland. Van de 24 hectare aan 

biologische snijbloemen is ruim elf hectare in zijn 
beheer. De zoon van Geert (22) staat al klaar 
om dit familiebedrijf in de Bommelerwaard op 
termijn over te nemen. ‘Dit is een bedrijf voor de 
toekomst.’ 

Heel enthousiast
Waarin zit het verschil met gangbare kwekers? 
Geert: ‘Biologische kwekers gebruiken geen 
kunstmest en geen chemische bestrijdingsmid-
delen. En we telen in volle grond. Doordat we 
geen chemie gebruiken, doen we veel hand-
matig, zoals schoffelen en onkruid afbranden. 
Onkruid is trouwens echt de grootste bottleneck, 
veel meer dan schadelijke beestjes of ziektes. 
We hebben de bloemenranden rondom ons land 
heel hard nodig. Daar leven de bestuivers. Denk 
aan bijen en de natuurlijke bestrijders zoals het 
lieveheersbeestje, dat luizen uit planten eet.

Juli 2024. Een groep van biologische 
siertelers verlaat de kwekerij en 
vertrekt naar Den Haag. Ze gaan in 
gesprek met Kamerleden en bieden 
maar liefst drie ministers hun plan 
aan. Hun pleidooi: de kwekers van 
biologische bloemen en bollen 
verdienen hulp van de overheid. 
In het huidige tuinbouwsysteem 
worden juist zij benadeeld. 
Natuur & Milieu is een van de 
ondersteunende organisaties. 
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Geert heeft zijn kwekerij in tien jaar volledig 
omgevormd tot een biologisch bedrijf: ‘Eerst ging 
de kunstmest eruit. Tot mijn verbazing zag ik 
daar nauwelijks negatieve effecten van. Een paar 
jaar erna ben ik gestopt met chemische bestrij-
dingsmiddelen. Ik zag de bodem erop vooruit-
gaan. Meer zuurstof, goede bacteriën en schim-
mels. En na verloop van tijd zag ik het ook aan 
mijn bloemen. Een langere houdbaarheid. Een 
betere bladkleur. En ja, dan word je enthousiast, 
heel enthousiast. Natuurlijk wil je graag “het 
goede doen”. Maar je bent en blijft een bedrijf 
met personeel dat draaiend moet blijven. En daar 
moet het over gaan in deze discussie. Hoe je 
met biologische bloemen een gezond bedrijf kan 
neerzetten.’

Gezonde bodem, gezonde plant
De kweker wordt gezien als pionier: ‘Uiteindelijk 
is het toch echt zo: alles wat we nodig hebben, 
zit gewoon in de natuur. Met een gezonde bodem 
krijg je een gezonde plant. Voor de planten 
en bloemen van Nederlandse bodem heeft de 

natuur alles in huis. Als iets van nature hier kan 
groeien, is het vele malen sterker. Bijvoorbeeld 
de allium, duizendschoon of margriet. Zo briljant 
zit de natuur in elkaar. Helaas zijn wij die inzich-
ten de afgelopen decennia kwijtgeraakt. Nu zijn 
we er weer massaal naar op zoek. Een docent 
bodemkunde zei eens: chemie is angst, biologie 
is passie. Daar ben ik het helemaal mee eens.’ 

Van biologische bloemen is bekend dat je ze 
meestal alleen in het voorjaar en de zomer kunt 
vinden. Moeten we afscheid nemen van een 
boeketje op tafel in de wintermaanden? Geert: 
‘Nee, zeker niet. Als kwekers moeten we wel 
creatief zijn met bijvoorbeeld mooie takken, 
tulpen en droogbloemen. En natuurlijk vraagt het 
ook van de consument bewustzijn: wat wil ik in 
die vaas in de winter en wat is daarvoor nodig? 
Voor mijn bedrijf is het een mooie uitdaging om 
meer kwetsbare bloemen biologisch te telen. 
Het is nogal saai als je maar uit tien biologische 
bloemen kunt kiezen, dan ziet ieder boeket er 
hetzelfde uit. Soms lukt het ook gewoon niet 
met een bepaalde bloem, bijvoorbeeld door een 
hardnekkige schimmel. Dan gaan we door naar 
een volgende soort.’

Realiteit
Geert Op ’t Hof neemt met zijn bedrijf bijna de 
helft van de biologische bloemensector in. Wat 
ziet hij in de rest van de sector gebeuren? ‘Het 
besef groeit dat de Nederlandse sierteelt zo niet 
door kan. De maatschappelijke weerstand groeit. 
De overheid pakt steeds meer middelen af, zo is 
het gevoel. En dan natuurlijk ook de rechtszaken 
die omwonenden aanspannen tegen telers. En 

wat je daar ook van vindt: het is de realiteit waar 
je als bedrijf mee te maken hebt. Het is voor sier-
telers nu ontzettend belangrijk om kennis te ver-
groten en te delen over de ontwikkelingen in de 
sector. Daar helpen wij graag aan mee. Onlangs 
had ik nog zo’n vijftig kwekers op mijn bedrijf.’

Terug naar de overheid: waarom stond Geert 
deze zomer in Den Haag? ‘Op dit moment is 
nog niet eens één procent van de sector biolo-
gisch gecertificeerd. De overheid wil graag dat 
er meer biologische teelt komt. We willen geen 
gesubsidieerde sector worden, dat is voor geen 
enkel bedrijf gezond. Maar de overheid kan wel 
een aantal obstakels wegnemen. Bijvoorbeeld 
de kosten voor het biologische keurmerk van de 
overheid. Denemarken is daar veel verder in: dat 
compenseert biologische boeren volledig voor de 
certificering. En een lagere waterschapsheffing is 
ook logisch, want wij vervuilen het water niet. Het 
zou ook al helpen als de overheid zelf in ieder 
geval biologische bloemen inkoopt.’ ●

In de teelt van bloemen en kamerplanten 
moeten we nog grote stappen zetten. 
Natuur & Milieu werkt daarvoor samen met 
de Tuinbranche, de brancheorganisatie voor 
tuincentra in Nederland. We zorgen ervoor 
dat kwekers minder schadelijke middelen 
gaan gebruiken en dat tuincentra ze minder 
verkopen.

‘Voor mijn bedrijf is 
het een mooie 
uitdaging om meer 
kwetsbare bloemen 
biologisch te telen’

Biologisch boeket bloemen
Wist u dat een gemengd boeket tot wel 25 verschillende 
soorten bestrijdingsmiddelen bevat? Op onze website leest u 
hoe dit zit en waar u terecht kunt voor een biologisch boeket 
bloemen.

‘Met een gezonde 
bodem krijg je een 
gezonde plant’

https://natuurenmilieu.nl/themas/landbouw/bestrijdingsmiddelen/de-biologische-bloemetjes-buitenzetten/
https://natuurenmilieu.nl/themas/landbouw/bestrijdingsmiddelen/de-biologische-bloemetjes-buitenzetten/
https://natuurenmilieu.nl/themas/landbouw/bestrijdingsmiddelen/de-biologische-bloemetjes-buitenzetten/
https://natuurenmilieu.nl/themas/landbouw/bestrijdingsmiddelen/de-biologische-bloemetjes-buitenzetten/
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Bij de 981.000 nieuwe woningen die we in 
Nederland willen bouwen, ligt de focus 
van het kabinet nu vooral op nieuwbouw. 

Maar door juist te kijken naar de mogelijkheden 
en kansen van bestaande bouw, vergroot je heel 
snel het aantal woningen dat beschikbaar is. En 
bovendien is het beter voor het milieu, benut je 
de beschikbare ruimte beter en kun je met min-
der mensen méér werk verrichten.

Heerlijke reuring
Rik nam in augustus vrij om een bestaande 
woning in Gelderland te verbouwen zodat er 
meerdere gezinnen in kunnen wonen. ‘We wonen 
inmiddels samen met het gezin van onze dochter. 
We hebben nu iets wat je een drie-generatie-
woning zou kunnen noemen. Het is heerlijk om die 
reuring te hebben. We hebben allemaal ons eigen 
gedeelte, maar delen gezamenlijke ruimtes met 
zelfs wat gastenkamers. Om dat te doen in een 
bestaande woning die je dan direct verduurzaamt, is 
ontzettend leuk. We doen veel zelf en gebruiken zo 
veel mogelijk natuurlijk en tweedehands materiaal.’

En zo zijn er meer voorbeelden. Collega Mark de 
Jongh trok vorig jaar in een woning in een oud 
winkelpand.

‘Beneden zat voorheen een boekwinkel, maar 
die is verhuisd naar een paar deuren verderop. 
Het hele pand stond verder leeg, op wat opslag-
plekken na. Een aannemer heeft het helemaal 
verbouwd tot zes appartementen. Ik woon nu in 
wat vroeger de kantine was. De appartementen 
zijn allemaal goed geïsoleerd en hebben nieuwe 
ramen, waardoor je ook het geluid van de markt 
bijna niet meer hoort. Vanaf mijn dakterras heb ik 
nu prachtig uitzicht op de verschillende torens in 
het oude centrum.’

Minder grondstoffen 
Het onderzoek naar de mogelijkheden en beperkin-
gen van splitsen, optoppen en transformeren van 
bestaande gebouwen en woningen werd uitgevoerd 
door het Economisch Instituut voor de Bouw (EIB), 
in opdracht van Natuur & Milieu. Met dit onderzoek 
laten we zien dat een te eenzijdige focus van de 
overheid op nieuwbouw ongelofelijk zonde is. De 
problemen bij nieuwbouw, zoals het tekort aan 
materialen en personeel en het gebrek aan grond, 
spelen minder bij het verbouwen van bestaande 
gebouwen. Je vangt dus meerdere vliegen in één 
klap. Met slim beleid kunnen er op korte termijn 
heel wat woningzoekenden blij worden gemaakt 
en hebben we minder grondstoffen nodig. ●

‘Hoe ziet circulaire samenwerking er binnen de bouw uit? Dat is de 
vraag waarmee een groep net afgestudeerde jongeren vanuit prak-
tisch en theoretisch onderwijs aan de gang gaat. En dan niet de 
technologische, maar juist de sociale kant. Wat maakt dat sommige 
circulaire bouwprojecten succesvol zijn en andere niet?’, vertelt 
directeur van de Nationale DenkTank Saskia Selen. Overheid, 
bedrijfsleven, het maatschappelijk middenveld en burgers worden 
met elkaar verbonden, zodat we de kansen die er liggen kunnen 
benutten. Natuur & Milieu sluit aan bij de Nationale DenkTank als 
kennispartner op dit thema.

Meer woningen 
door verbouw 
‘Doe wat je zegt,’ dacht projectleider Rik van der Ploeg. Onder 
zijn leiding bracht Natuur & Milieu afgelopen zomer een rapport uit 
waaruit bleek dat er tot en met 2030 tot 120.000 extra woningen 
gerealiseerd kunnen worden zonder nieuwbouw. De mogelijkheden 
van nieuwe woonlagen op bestaande bouw, het splitsen van woningen 
en het transformeren van bestaande gebouwen tot woningen biedt 
ontzettend veel potentie om het woningtekort snel aan te pakken en 
vooral om grondstoffen te besparen.

Achtergrondartikel

‘Met slim beleid kunnen 
er op korte termijn heel 
wat woningzoekenden 
blij worden gemaakt  
en hebben we minder 
grondstoffen nodig’

Lees het volledige onderzoek op onze website

https://natuurenmilieu.nl/nieuws-artikel/bestaande-bouw-verminderen-woningtekort/
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De wereld 
dichtbij 
ontdekken
Voor veel mensen lijkt een verre reis dé manier om nieuwe bestemmingen
te ontdekken. Daarbij wordt in veel gevallen één ding vergeten: de enorme
CO2-uitstoot van de vlucht. We doen allemaal dagelijks ons best om 
duurzamer te leven – van minder nieuwe spullen kopen tot minder vlees 
eten. Toch lijkt de impact van ons reisgedrag nog vaak buiten beeld te 
blijven. Maar wat als je dezelfde verrijkende ervaringen dichter bij huis 
kunt vinden?

Campagne
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Met de campagne 'Op vakantie? Denk 
dichtbij' willen Natuur & Milieu en Milieu
Centraal het bewustzijn van de klimaat-

impact bij jongvolwassenen vergroten. We weten 
uit onderzoek dat juist veel jonge, klimaat-
bewuste Nederlanders regelmatig kiezen voor 
verre vliegreizen. Dat terwijl ze beseffen dat 
klimaatverandering een van de grootste uitdagin-
gen van onze tijd is. Intercontinentale vluchten 
dragen veel bij aan de totale uitstoot van de 
luchtvaartsector en worden vooral door deze 
groep gemaakt. Met onze campagne willen we 
ze bewust maken van de impact van hun verre 
vliegreis.

Waarom blijven we ver vliegen?
Er zijn veel factoren die meespelen bij het kiezen 
voor een verre vliegreis. Groepsdruk, prijs, en 
de perceptie dat juist verre bestemmingen meer 
waardevolle ervaringen bieden, spelen een grote 
rol. Het geeft aan hoe hard beleidsverandering 
nodig is, zodat de drempel hoger wordt om ver te 
vliegen. Evenals meer besef over de impact op 

het klimaat en meer aantrekkelijke voorbeelden 
van bestemmingen dichtbij.

Versterken klimaatbesef
Hoe verder je vliegt, hoe groter de impact op het 
klimaat en de natuur. Dit wordt vaak onderschat. 
Een vlucht naar Bali stoot bijvoorbeeld 3.100 kg 
CO2 uit, terwijl een reis naar Ibiza 450 kg CO2 
uitstoot. Ter vergelijking: een persoon stoot gemid-
deld jaarlijks ongeveer 8.500 kg CO2 uit. Minder 
vaak en minder ver vliegen maakt al een enorm 
verschil in het verminderen van de uitstoot. ●

Wilt u kijken hoeveel uitstoot een reis heeft, 
en wat u eraan kunt doen die impact te 
verkleinen? Klik hier om dat uit te rekenen. 
We bieden ook inspiratie voor unieke 
bestemmingen dichter bij huis.

https://natuurenmilieu.nl/op-vakantie-denk-dichtbij/
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Na ons succesvolle project Vang de Water-
monsters – waarbij we vijf jaar lang de 
waterkwaliteit maten – duiken we nu nog 

dieper in het waterthema. Samen met onder-
zoeksinstituut NIOO-KNAW én een enthousiaste 
groep burgerwetenschappers gaan we een jaar 
lang op onderzoek uit. We zoomen in op één 
probleem: riooloverstort. Wat is het verschil in 
waterkwaliteit op plekken waar wel of juist geen 
rioolwater geloosd wordt? En, nog belangrijker: 
hoe kunnen we dit onderzoek gebruiken om deze 
kwaliteit te verbeteren? 

Sven Teurlincx, waterecoloog bij NIOO-KNAW, 
legt uit: ‘Gewapend met meetmateriaal gaan 
onze burgeronderzoekers aan de slag, op dertig 
plekken in stedelijk gebied. Zij zijn ambassadeurs 
richting hun gemeente of de waterschappen 
en hebben veel eigen inbreng. Zo maken we 
waterkwaliteit geen ver-van-je-bedshow, maar 
worden gemeenten en burgers hier actief bij 
betrokken.’

Hoe het meten in z’n werk gaat? ‘Onze burger-
wetenschappers vangen deeltjes op met een 
trechter, kijken naar de hoeveelheid slib op de 
bodem en zoeken naar diertjes die vaker opdui-
ken bij een slechte waterkwaliteit. Denk aan de 
waterpissebed of poelslak – niet de meest sexy 
dieren, maar wel heel nuttig,’ vertelt Sven. 
De lokale bevindingen helpen Natuur & Milieu 
weer om landelijk maatregelen en beleid voor 
te stellen. Zo werken we aan gezond water voor 
iedereen. ● 

Neem je bij een flinke hoosbui een douche om lekker op te warmen? 
Dan kan het zomaar zijn dat het riool overbelast raakt. De shampoo, 
medicijnresten en drollen uit het riool worden dan niet gefilterd maar 
komen rechtstreeks in het oppervlaktewater terecht. Wat doet zo’n 
riooloverstort met de kwaliteit van het water? Met deze vraag startten 
we het burgerwetenschapsproject ‘Water op de Kaart’.

‘Een flinke hoosbui?   
Voor je het weet 
drijven de drollen 
door de grachten’

‘We maken van 
waterkwaliteit geen 
ver-van-je-bedshow, 
maar betrekken 
gemeenten en 
burgers hierbij’

‘Water is de blauwe draad in mijn leven. Het is niet alleen iets 
technisch, waarvan je kunt denken: de waterschappen lossen het 
maar op. Nee, het gaat over ons drinkwater, ons zwemwater, al het 
groen om ons heen. Door midden in Utrecht watermetingen te doen, 
hoop ik dat meer mensen zich hier bewust van worden. Het project 

“Water op de Kaart” vraagt een behoorlijke inzet, maar ik draag er 
graag mijn steentje aan bij.’  
Lees het volledige interview met Harmke 

Burgerwetenschapper 
Harmke van Dam

Campagne

https://natuurenmilieu.nl/wateropdekaart/interview-harmke
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Contact over donateurszaken?
030-233 1328
donateurs@natuurenmilieu.nl
www.natuurenmilieu.nl
 
  Facebook.com/natuurenmilieu 
       Linked.in/natuurenmilieu 
 Instagram.com/natuurenmilieu

November 2024 © Natuur & Milieu

De Update is een uitgave voor donateurs en relaties 
van Natuur & Milieu en verschijnt twee keer per jaar. 
Bekijk eerdere edities op: www.natuurenmilieu.nl/update. 

Laat zien dat het kán

http://www.natuurenmilieu.nl
https://www.facebook.com/natuurenmilieu
https://www.linkedin.com/company/61130/
http://Instagram.com/natuurenmilieu

